
Mondelinge vragen zonnepanelen op daken panden industrieterrein.

Gemeente Belangen heeft vernomen dat er weer een groot stuk grond op het industrieterrein is 
verkocht aan een grote onderneming. Wij zijn blij dat een onderneming of ondernemer kiest voor 
Raalte om er zich te vestigen of wil uitbreiden. Gemeente Belangen maakt zich echter wel zorgen als 
we zien dat er nog steeds veel daken zijn op industrieterreinen in Raalte die geen zonnepanelen 
bevatten. Ook nu worden er nog bedrijfshallen gebouwd zonder zonnepanelen op dak.

Gezien de enorme schaarste aan grond en de grote inspanning die nog gedaan moet worden om aan 
de R.E.S. te voldoen vindt Gemeente Belangen het bijzonder jammer dat deze daken niet te 
benutten.

Gemeente Belangen heeft daarom de volgende vragen aan het college

Vraag1 Is de wethouder het met Gemeente Belangen eens dat eerst de daken benut moeten worden 
voor de productie van duurzame energie?

Vraag 2 Zo ja wat gaat het college doen om ervoor te zorgen dat grote daken zoals op het 
industrieterrein toch benut worden?

Vraag 3 Wanneer kunnen we hierover concrete voorstellen van het college verwachten?  

 


